



## 現貨證券存入表格

Ref. No. : \_\_\_\_\_

**PHYSICAL SCRIP DEPOSIT FORM**

客戶號碼 Client A/C No. : \_\_\_\_\_

客戶名稱 Client Name : \_\_\_\_\_

茲授權 貴公司依照本人/吾等作出以下經中央結算系統之現貨證券存入指示。

有關之現貨存入轉手釐印費，每張轉手紙收費港幣\$5.00，請即時在本人/吾等之證券戶口內扣除。

This is to authorize your Company to deposit the following share certificates on my/our behalf to CCASS Depository.

For the Physical Scrip Transfer Deed HK\$5.00 per Deed, please debit my/our securities account with you immediately.

本人/吾等現授權 (身份證號碼 : \_\_\_\_\_) 代表本人/吾等前來存入股票。  
 I/We, hereby, authorize \_\_\_\_\_ (ID Card No. : \_\_\_\_\_) to deposit the following share certificate(s) on my/our behalf.

股票編號 Stock Code	股票名稱 Stock Name	股份數量 Number of Shares	證券號碼 Certificate Number	For Internal Use Only	
				TD Fee (HKD)	
<b>Total HKD :</b>					

如上述證券按本人/吾等指示沽出後，因簽名不符或其它原因而無法交收，須於市場補購時，一切損失、罰款及開支等，概由本人/吾等負責清還。  
 本人/吾等承諾上述股票於貴公司點收日翌日起計滿 12 個工作天後才會沽出。

After the above securities on my / our instructions sell, because the signature does not match, or for other reasons cannot be settled, when shall make available on the market, all the losses, fines and expenses, shall be borne by me / us is responsible to repay. / We promise to sell share after expiration of 12 working days.

S.V.

 客戶(來人)簽署(公司蓋章)  
 Client(Bearer)'s Authorized Signature(s)  
 (With Co. Chop)

日期 \_\_\_\_\_

For Internal Use Only

Settlement	TD Fee	Account	CCASS	Settlement
Prepared by _____ Date _____	<input type="checkbox"/> Client Paid by cash / cheque <input type="checkbox"/> Will be deducted from sales proceeds <input type="checkbox"/> Will be deducted from client's account <input type="checkbox"/> Waived	Handled by _____ Chq No. _____	A/C deposited _____ Date _____	Input by _____ Approved by _____ Date _____

日期 Date : \_\_\_\_\_

客戶存根 Client's Receipt

Ref. No. : \_\_\_\_\_

本公司謹證收到右述股票  
 We acknowledge receipt of the on-list physical share certificate(s).

股票編號 Stock Code	股票名稱 Stock Name	股份數量 Number of Shares	證券號碼 Certificate Number

 金聯證券有限公司(蓋章)  
 Goldlink Securities Limited (Chop)